

## McLaren Print System Order

Order No: 72891  
 Order Date: 2022-10-07  
 User: Jodie Bolzman  
 Phone: 989-977-2118

Ship Location: McLaren Bay Midland ENT ATTN Jodie  
 801 Joe Mann Blvd. Ste.H  
 Midland, MI 48642

Brochures  
 Quantity: 4  
 Paragon Dept No: 56058  
 Dept Name: Administration  
 Company Number: 810

Order Total Price: 22.00

Item Number: MHCC-545-BAY  
 Item Description: Nondiscrimination Poster - Bay  
 Revision Date: 06/2022  
 Print:  
 Paper:  
 Size:  
 Fold:  
 Finish:  
 Drill:  
 Poster: 11x17 paper  
 Misc Info:

**DISCRIMINATION IS AGAINST THE LAW**

McLaren complies with applicable Federal and state laws and does not discriminate on the basis of race, color, national origin, age, disability, or sex. McLaren does not exclude people or treat them differently because of race, color, national origin, age, disability, or sex. McLaren:

- Provides free aids and services to people with disabilities to communicate effectively with us, such as qualified sign language interpreters or written information in other formats (large print, audio, accessible electronic formats, other formats).
- Provides free language services to people whose primary language is not English, such as qualified interpreters and/or information written in other languages.

If you need these services -- or if you would like to file a grievance because you believe that McLaren has failed to provide these services or discriminated in another way on the basis of race, color, national origin, age, disability, or sex -- contact a McLaren Patient Relations Representative at:

**Patient Relations Representative:**  
 Office: (989) 834-3828 | [helpconcern@mcclaren.org](mailto:helpconcern@mcclaren.org)  
 1900 Columbus Avenue | Bay City, Michigan 49709

You can file a grievance in person or by mail, fax, or email. If you need help filing a grievance, the Patient Relations Representative is available to help you.

You can also file a civil rights complaint with the U.S. Department of Health and Human Services, Office for Civil Rights, electronically through the Office for Civil Rights Complaint Portal, available at: <https://ocrportal.hhs.gov/ocr/portal/lobby.jsf>, or by mail or phone at:

**U.S. Department of Health and Human Services**  
 200 Independence Avenue, SW  
 Room 505F, HHS Building  
 Washington, D.C. 20001  
 1-800-368-1019 | 1-800-537-NAP (7467)

Complaint forms are available at: <http://www.hhs.gov/ocr/office/file/index.html>.

### Spec Info:

**TAGLINES IN ADDITIONAL LANGUAGES**

Chinese: 麥嘉年華遵守適用的聯邦和州法律，並不因種族、膚色、國籍、年齡、殘疾或性別而歧視。麥嘉年華不會因為種族、膚色、國籍、年齡、殘疾或性別而排除任何人，也不會對任何人採取歧視性待遇。麥嘉年華：

● 為殘疾人士提供免費的輔助和服務，以確保他們能與我們有效溝通，例如：手語翻譯員或書面形式的信息（大字體、音頻、可訪問的電子格式、其他格式）。

● 為主要語言不是英語的人士提供免費的語言服務，例如：合格的手語翻譯員和/或其他語言的書面信息。

如果您需要這些服務——或如果您認為麥嘉年華未能提供這些服務，或您因種族、膚色、國籍、年齡、殘疾或性別而受到歧視，請聯繫麥嘉年華患者關係代表：

**患者關係代表：**  
 電話：(989) 834-3828 | [helpconcern@mcclaren.org](mailto:helpconcern@mcclaren.org)  
 1900 Columbus Avenue | Bay City, Michigan 49709

您可以親自、通過郵件、傳真或電子郵件來提交投訴。如果您需要幫助提交投訴，患者關係代表將樂於為您提供協助。

您也可以向美國衛生及公共服務部、公民權利辦公室提交民事權利投訴。該辦公室提供電子投訴表，地址為：<https://ocrportal.hhs.gov/ocr/portal/lobby.jsf>，或通過郵件或電話：

**美國衛生及公共服務部**  
 200 Independence Avenue, SW  
 Room 505F, HHS Building  
 Washington, D.C. 20001  
 1-800-368-1019 | 1-800-537-NAP (7467)

投訴表格可在以下網址獲取：<http://www.hhs.gov/ocr/office/file/index.html>。